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Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Dzień dobry, witam Państwa. Spotykamy się dzisiaj na dyskusji publicznej na temat 

rozwiązań projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Mistrzejowice – Południe”. 

Proszę Państwa, Rada Miasta przystąpiła do sporządzania tego planu 31 sierpnia 2016 r., 

następnie zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym został 

sporządzony projekt planu, przeszedł całą procedurę określoną w ustawie. Mieliśmy już 

spotkanie z Państwem i I wyłożenie projektu planu do publicznego wglądu od 8 kwietnia 

2019 r. do 10 maja 2019 r. W wyniku złożonych uwag do tego projektu planu zaszły zmiany 

w projekcie i została powtórzona procedura planistyczna. Prezydent rozpatrzył uwagi 

pozytywnie i w wyniku tego rozpatrzenia projektant wniósł poprawki do projektu planu, 

następnie zostały one zaopiniowane i uzgodnione, i obecnie mamy II wyłożenie projektu 

planu, z tym że tylko w tych fragmentach, do których zaszły zmiany. To wyłożenie jest od 2 

stycznia tego roku do 31 stycznia też tego roku. Proszę Państwa, wyłożenie projektu planu 

jest w Wydziale Planowania Przestrzennego, projektant oczekuje na Państwa w poniedziałki, 

wtorki, czwartki i piątki od godz. 8.00 do 10.00, w środy od godz. 13.30 do 15.30. Dzisiaj 

mamy dyskusję publiczną, projektant planu – Pan Konrad Kamiński. Nie przedstawiłam, Pan 

Konrad Kamiński – projektant planu, Pani Aleksandra Rembowska-Wójcik – Kierownik 

Pracowni Urbanistycznej. Ja nazywam się Elżbieta Szczepińska i jestem Zastępcą Dyrektora 

w Wydziale Planowania Przestrzennego.  

Proszę Państwa, poproszę zaraz projektanta, żeby omówił te zmiany, które zaszły w projekcie 

planu, następnie zaproszę Państwa do zadawania pytań i dyskusji. Przypominam, że projekt 

planu, który jest wykładany tylko w niewielkim zakresie i do tego zakresu będzie można 

składać uwagi do projektu planu. Na koniec przypomnę Państwu wszystkie terminy związane 

ze składaniem uwag, następnie do jakiego terminu Prezydent będzie te uwagi rozpatrywać, 

i jeżeli nie będzie już zmian w projekcie planu, to taki projekt będzie kierowany pod obrady 

Rady Miasta, jeżeli w wyniku ponownego rozpatrzenia uwag zaszłyby jakieś zmiany, 

procedura planu będzie powtórzona. Teraz poproszę Pana Konrada, żeby omówił te zmiany, 

które zaszły w projekcie.  

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Ja tutaj mam jeszcze przygotowane dla Państwa takie dotychczasowe etapy opracowania, ale 

myślę, że tutaj Pani Dyrektor już w miarę szczegółowo to przedstawiła, chciałbym więc 

przejść troszkę dalej, mianowicie pokrótce chciałem też wskazać lokalizację. Tutaj na tym 

slajdzie jest przedstawiona lokalizacja ogólnie uwag złożonych do projektu planu, który był 

wykładany właśnie maj/kwiecień zeszłego roku. Złożone uwagi do projektu planu dotyczyły, 

tak ogólnie właśnie wprowadzenia terenów zabudowy mieszkaniowo-usługowej, 

zmniejszenia wysokości budynków usługowych oraz garażowych, ograniczenia strefy zieleni 

osiedlowej, wprowadzenia oraz likwidacji dróg wewnętrznych, ograniczenia szerokości w 

liniach rozgraniczających terenów komunikacyjnych oznaczonych symbolami… 
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Głos z sali 

Przepraszam, można troszkę głośniej? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Oczywiście. …oznaczonych symbolami KDGP.1, KDGP.2, i zmiany przebiegu 

nieprzekraczalnych linii zabudowy. 

Teraz chciałem przybliżyć ogólnie zakres wyłożenia, bo oczywiście nie cały obszar 

opracowania jest w chwili obecnej wykładany, tylko części, które uległy zmianie. Mianowicie 

na rysunku projektu planu wyznaczono nowy teren zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej 

z usługami oznaczony symbolem MW/U.5, miejsce dotychczasowego terenu zabudowy 

mieszkaniowo-usługowej oznaczonego symbolem U.3, i tutaj też zmiana miała wpływ na 

teren ZP.8 oraz KDZT.1. Wprowadzono także nowy przebieg linii obowiązujących, 

zmieniono także wskaźniki kształtowania zabudowy i zagospodarowania terenu. 

Głos z sali 

(…). 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Chwileczkę, po prostu podamy Panu mikrofon do ręki i będzie wygodnie, bo tak… 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Teraz Państwo… Dobrze. Cieszę się, że teraz już słychać. Teraz tak, kolejne zmiany tutaj 

w rejonie ul. Wiślickiej i Gen. Leopolda Okulickiego, mianowicie nowe przeznaczenie części 

terenów zabudowy usługowej oznaczonych symbolami U.14, U.15. Wyznaczono nowy teren 

drogi wewnętrznej oznaczony symbolem KDW.53 – łączy on drogę lokalną z terenem U.14, 

podział dotychczasowych terenów zabudowy usługowej, dotychczasowego terenu U.15 tutaj 

na dwa tereny: U.15 i U.3 – one są w chwili obecnej rozdzielone właśnie drogą wewnętrzną 

KDW.53. Poszerzenie terenów zabudowy usługowej oznaczonych symbolami U.3, U.14, 

U.15 kosztem dwóch dróg oznaczonych symbolami KDGP.1 i KDGP.2. Nowy przebieg trasy 

rowerowej. Następnie nowy przebieg nieprzekraczalnych linii zabudowy w terenach 

zabudowy usługowej: U.3, U.14, U.15 i U.17. W terenie U.17 wprowadzono nowy wskaźnik 

intensywności zabudowy, a w par. 14 ust. 10 pkt 3 wymieniono linię tramwajową 

w ul. Wiślickiej. Tutaj na tym slajdzie jest zaprezentowana nowa koncepcja przesłana przez 

Zarząd Dróg Miasta Krakowa, zgodnie z którą wprowadzono nowe linie rozgraniczające 

i właśnie tereny w U.14, U.3, KDGP.1 i KDGP.2. Kolejnymi zmianami są zmiany w strefie 

zieleni osiedlowej, mianowicie ograniczono zasięg tej strefy umożliwiając realizację miejsc 

postojowych. Poza tym wprowadzono niezbędne korekty redakcyjne tekstu wynikające ze 

zmian. Ja bardzo dziękuję za uwagę i proszę o pytania. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, ja to co obiecałam, przypomnę terminy istotne dla Państwa, 

mianowicie do 31 stycznia trwa wyłożenie projektu planu do publicznego wglądu, następnie 
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do 14 lutego można składać uwagi do projektu planu, do tej części, która została zmieniona. Z 

tym że przypominam, że 14 luty to jest data, do kiedy uwagi powinny wpłynąć do Urzędu, 

czyli nie wysłane pocztą 14 lutego, tylko powinny do Urzędu wpłynąć do dnia 14 lutego. 

Następnie Prezydent ma 21 dni na rozpatrzenie uwag i ten termin kończy się 6 marca tego 

roku, i wtedy jeżeli będą jakieś uwagi i zostaną rozpatrzone pozytywnie i zajdą zmiany w 

projekcie planu, w wyniku których będą wprowadzone zmiany w projekcie planu, projekt 

planu będzie ponownie opiniowany, uzgadniany i wyłożony jeszcze raz do publicznego 

wglądu, jeśli nie, to projekt planu w takiej wersji jak teraz Państwo mogą się zapoznać będzie 

kierowany pod obrady Rady Miasta. Wyłożenie projektu planu w tych godzinach co już 

mówiłam, czyli od godz. 8.00 do 10.00 w poniedziałki, wtorki, czwartki i piątki, w środy od 

godz. 13.30 do 15.30 w Wydziale Planowania Przestrzennego przy ul. Mogilskiej 41 – to jest 

nowa siedziba Wydziału Planowania Przestrzennego, więc przypominam, że właśnie tam 

można się zapoznać z projektem planu.  

Teraz zapraszam Państwa, jeżeli macie Państwo jakieś pytania do tych rozwiązań, to bardzo 

proszę, koleżanka poda mikrofon, a my będziemy odpowiadać. Jeżeli wszystko jest jasne i nie 

ma pytań to proszę Państwa dziękujemy za przybycie. I dziękuję projektantom, że przedstawił 

Pan Konrad tutaj nam jakie zmiany zaszły w projekcie planu. Natomiast proszę Państwa, 

jeżeli jakieś jeszcze pytania mieliby Państwo do projektantów, to Pan Konrad jest głównym 

projektantem… O, przepraszam. Bardzo proszę. 

Gość I – p. /.../* 

Dzień dobry. /.../*. Halo? 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Słychać bardzo dobrze. Proszę Państwa, ponieważ nasza dyskusja jest nagrywana, jest 

stenogram. 

Gość I – p. /.../* 

Czy moglibyśmy zobaczyć ten trójkąt, bo tutaj ja nie widzę żadnych oznaczeń a tu są. U.3, 

U.14 i tu jest? 

Głos z sali 

U.15. 

Gość I – p. /.../* 

U.15, bo tutaj nie widać tego. A u góry tutaj też jest U.15?  

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Tutaj jest U.15… 
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Kierownik Pracowni Urbanistycznej, Wydział Planowania Przestrzennego – 

p. Aleksandra Rembowska-Wójcik 

Jest też mapa. Może Panu będzie wygodniej z mapy skorzystać, która jest wywieszona. 

Papierowa wersja. 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Tutaj jest. Oczywiście. Tutaj jest teren U.15. 

Gość I – p. /.../* 

Granica tego jest… Tu jest U.15? Tu, to. 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Nie, nie. Tutaj jest granica… 

Gość I – p. /.../* 

A co to jest? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

U.14 to jest strefa zmiany wysokości tylko. To nie jest przeznaczenie… 

Gość I – p. /.../* 

Tu jest U.14? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Tak. 

Gość I – p. /.../* 

I tu jest U.14? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Nie, tutaj jest U.3. 

Gość I – p. /.../* 

U.3, U.14… Różnica polega na tym, że tu można mieć mniejszą intensywność zabudowy 

i niższą, tak? A tu wyższą? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Tak, takie są… Tutaj jest w terenie U.3 powierzchnia zabudowy 70 %, a w terenie U.14 jest 

powierzchnia zabudowy 50 %. 
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Gość I – p. /.../* 

No i teraz w tym momencie nie dość, że jest teren obniżony, to jeszcze intensywność 

zabudowy do 50 % z 70 %, czyli i na dół… Czym to jest spowodowane, bo (…)? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Te wskaźniki biorą się przede wszystkim z tego, że pierwotnie w terenie U.14, tak już Panu 

też na wyłożeniu mówiłem, miała być wysokość 40 m. W związku z tym, że była przyjęta 

taka wysokość, też była mniejsza powierzchnia zabudowy, było 50 %. Niestety w trakcie, tak 

jak też Panu mówiłem, w trakcie opiniowania i uzgodnień dostaliśmy negatywne uzgodnienie 

od Konserwatora Zabytków, w związku z tym… 

Gość I – p. /.../* 

Od kogo? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Od Konserwatora Zabytków. 

Gość I – p. /.../* 

I w związku z tym na rogu jednego i drugiego można wyżej budować, a tu musi być niżej. 

To Konserwator powiedział, że to… 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Chodzi po prostu… No musieliśmy zmniejszyć ze względów przestrzennych krajobrazowych 

wysokość z 40 m do 25 m. 

Gość I – p. /.../* 

I intensywność zabudowy z 70 % na 50 %. 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Nie, nie, 50 % było pierwotnie już przed opiniowaniem i uzgodnieniami. Po prostu tego nie 

zmienialiśmy. 

Gość I – p. /.../* 

(…) tutaj moi przyjaciele, którym dobrze życzę mają 70 % zabudowy i wysokość słuszną, 

a u mnie jest i intensywność, i wysokość (…). 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Tak jak Panu mówiłem, 50… 

Gość I – p. /.../* 

Czyli do tego można złożyć uwagi i będzie (…). 
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Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Jak najbardziej może Pan składać uwagi. Tak jak ostatnio, Prezydent będzie rozpatrywał 

uwagi. 

Gość I – p. /.../* 

Czyli będę musiał iść do Prezydenta, powiedzieć, że czuję się skrzywdzony, czy napisze 

pismo i będę…? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Na poprzednim wyłożeniu też mógł Pan złożyć uwagi. 

Gość I – p. /.../* 

Ale wtedy było 40 m. 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Nie, na poprzednim wyłożeniu było też 25 m. 

Gość I – p. /.../* 

I po bokach też było 25 m? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Też była powierzchnia zabudowy 50 % i tutaj było 70 %. 

Gość I – p. /.../* 

Tu było 50 %, przepraszam? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Ma Pan na Biuletynie Informacji Publicznej… Tak. 

Gość I – p. /.../* 

A jest 70 %. 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Nie proszę Pana. W terenie U.14 jest 50 %. 

Gość I – p. /.../* 

Tutaj mówię, tu obok.  

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Nie, tu jest wysokość. To jest strefa zmiany wysokości. Tutaj ma Pan 25 m wysokości, a w… 
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Gość I – p. /.../* 

A intensywność zabudowy? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Też 50 %. 

Gość I – p. /.../* 

I tu jest 25 m. 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Generalnie w terenie U.3 jest powierzchnia zabudowy 70 %, tak jak Panu… 

Gość I – p. /.../* 

Tu 70 %, a tu (…). 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Tak. 

Gość I – p. /.../* 

A tu jeszcze niżej do tego. 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

W strefie zmiany wysokości jest 25 m, a poza strefą jest 20 m w terenie U.14. 

Gość I – p. /.../* 

Czyli tu można by było wystąpić o strefę zmiany wysokości. 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Albo po prostu złożyć uwagę o zmianę wysokości do 25 m. 

Gość I – p. /.../* 

Bo tutaj czuje się…  

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Musi Pan bliżej. 

Gość I – p. /.../* 

Chodzi o to, że po prostu po bokach sąsiedzi mają słuszną wysokość, bo wcześniej było 40 m, 

nie? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Jeszcze przed wyłożeniem. Wykładany już projekt planu miał wysokość 25 m. 
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Gość I – p. /.../* 

No wie Pan, tego myśmy nie zauważyli. No wiem, ale teraz zauważyliśmy. Dobrze, że jest 

teraz jeszcze zauważone, czyli można teraz o to zawalczyć, nie, żeby było 40 m? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Tak, ma Pan prawo złożyć uwagę. Nie do 40 m, bo obawiam się… 

Gość I – p. /.../* 

Czemu nie? 

Główny projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Konrad Kamiński 

Może Pan oczywiście złożyć taką uwagę, tak. 

Kierownik Pracowni Urbanistycznej, Wydział Planowania Przestrzennego – 

p. Aleksandra Rembowska-Wójcik 

Tylko proszę się liczyć, że jeżeli taka uwaga byłaby uwzględniona przez Pana Prezydenta, my 

wystąpimy ponownie do opiniowania i uzgodnień, to jest prawie na 100 % pewne, że 

Konserwator utrzyma swoje stanowisko i także będzie w swoim uzgodnieniu wnosił 

o obniżenie wysokości, więc wrócimy do stanu istniejącego. 

Gość I – p. /.../* 

Wie Pani co, żyjemy… Rozumiem, tylko żyjemy w kraju, w którym wydawało mi się, że ktoś 

jak jakąś decyzję podejmuje, to chociaż ją uzasadni, a tutaj jedynym uzasadnieniem, no jest, 

no bo… To jest uzasadnienie.  

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Proszę Pana, Wojewódzki Konserwator Ochrony Zabytków uzgadnia projekt planu i w 

zakresie zagospodarowania, kształtowania zabudowy ma kompetencje w tym zakresie, i jeżeli 

nie uzyskamy uzgodnienia… 

Gość I – p. /.../* 

(…) tu jest tak, a tu jest tak. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Ale tak jest zbudowane miasto, że gdzieś jest wyżej a gdzieś jest niżej, no tak jest 

kształtowana zabudowa. Akurat różnice polegają na tym, że jest niżej, ale jakby jest większa 

powierzchnia zabudowy, czyli można powiedzieć, że jakby uzysk tej powierzchni usługowej 

macie Państwo podobny, bo tu jest po prostu tylko wyżej i mniejsza powierzchnia zabudowy, 

więc tak to wygląda. Oczywiście, tak jak projektant mówi, może Pan złożyć uwagę w tym 

zakresie, no bo takie ma Pan prawo i jest po to wyłożenie, żeby można było jeszcze się 

wypowiedzieć nad tymi rozwiązaniami, natomiast wyjaśnia tylko projektant, że to wynikło z 

uzgodnień konserwatorskich i starał się Pan projektant jakby tą zabudowę tak kształtować, 
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żeby można było uzyskać pozytywne uzgodnienie Konserwatora, i takie uzgodnienie 

pozytywne mamy. 

Gość I – p. /.../* 

(…) po 40 m, a my mamy (…). 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Tak jest uzgodnione przez Konserwatora Zabytków. To jeżeli chodzi… 

Gość I – p. /.../* 

Ja rozumiem, że Pani tego nie...tylko dla mnie jest niezrozumiałe, że nie ma żadnego 

uzasadnienia. Jedynym uzasadnieniem jest: bo Konserwator (…). 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Nie. Konserwator uzasadnił dlaczego tak zaopiniował, ponieważ uważa, że należy się bardziej 

dostosować do zabudowy sąsiedniej, i tu nie mówi o sąsiedniej od południa, tylko mówi od 

sąsiedniej zabudowy od strony zachodniej i wschodniej, a tam jest zabudowa niższa, więc… 

Gość I – p. /.../* 

A u mnie jeszcze niższa. Dobra, ale po drugiej stronie ulicy są budynki 40-metrowe (…). 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Proszę, jeżeli Pana bardzo nurtuje to pytanie, to proszę zadać je u Konserwatora Zabytków. 

My informujemy jakie dostaliśmy… 

Gość I – p. /.../* 

(…) zgłosić do Konserwatora Zabytków. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Może Pan się zgłosić na każdym etapie. 

Gość I – p. /.../* 

(…). 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Konserwator Zabytków przy ul. Kanoniczej.  

Gość I – p. /.../* 

(…). 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Tak, przy ul. Kanoniczej. 
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Gość I – p. /.../* 

I tam trzeba się umówić (...). 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Tak, tak. Dziękuję bardzo.  

Czy jeszcze jakieś Państwo pytania, bo tak właśnie zaczęłam kończyć a wtedy Pan się zgłosił, 

więc dlatego teraz pytam ponownie czy ktoś jeszcze ma jakieś wątpliwości. Jeżeli nie, to 

jeszcze raz dziękuję Państwu. Przypominam o tym terminie 14 luty, i że do tego terminu 

powinny uwagi zostać złożone do projektu planu. Dziękuję bardzo za przybycie. 

 

 

Na podstawie nagrania,  

stenogram wykonała: 

Monika Sobieraj 

 

 

* wyłączenie jawności na podstawie przepisów o ochronie danych osobowych; jawność wyłączył Tomasz Gdula - inspektor 

w Wydziale Planowania Przestrzennego UMK 


